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IN DEZE EDITIE

Beste lezer,

Wie is er al eens in de zoo van 

Antwerpen geweest of in 

Planckendael? 

 

Wel in deze BEKEND lees je dat daar 

een kwarteeuw lang een geboren 

Nijlenaar dé dierenarts was. Ontelbare 

dieren van evenveel diersoorten 

heeft hij behandeld, geopereerd 

en het leven gered. Het is opnieuw 

een mooie aflevering in onze reeks 

van dorpsgenoten met bijzondere 

beroepen en grote verdiensten die 

de grenzen van onze gemeente ver 

overstijgen. 

 

Wie ziet het af en toe niet groots? 

 

In dit magazine lees je alles over de 

grootsten van ons allemaal, onze 

Nijlense reuzen. Ze zijn met vier en 

ze beginnen straks aan een nieuw 

hoofdstuk in hun leven. Daarbij moet 

alles tot in de puntjes in orde en ‘just’ 

zijn. Ook daar komen ze van ver buiten 

Nijlen naar kijken. 

 

Wie eet er al niet eens graag iets 

lekker zoets? 

 

Ook dit kan lokaal met ook hier een 

nieuwe start, deze keer voor de 

Nijlense Schijfjes, versie 2.0 zeg 

maar. Lokaal vakmanschap om van 

te smullen of om cadeau te doen aan 

wie… van (ver) buiten Nijlen op bezoek 

komt. 

 

Wie kan af en toe genieten van goeie 

muziek of toneel? 

 

Er wordt lokaal geschaafd aan ruwe 

talenten, het is op zich eigenlijk ook 

een manier van slijpen aan diamantjes, 

maar dan aan mensen die later op de 

podia gaan schitteren. 

 

Maar waar we hier in Nijlen echt 

in schitteren, dat blijkt keer op 

keer in dit magazine, dat is er voor 

zorgen dat iedereen mee is. In de 

Picardie een iconisch gebouw aan de 

Bouwelsesteenweg voor jongeren of 

via het systeem van wijk-werken, we 

laten niemand aan zijn of haar lot over.  

 

En da’s een hart- 

verwarmende gedachte,  

zo met de zomer stilaan  

voor de deur. 

 

Veel leesplezier! 

 

PAUL VERBEECK Burgemeester
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Hoe word je dierenarts in de zoo?

Ja daar moet je een beetje ‘chance’ 

bij hebben, je kan daar niet specifiek 

voor studeren. Ik had mijn algemeen 

diploma als dierenarts en dan kreeg 

ik via het Tropisch Instituut de 

kans om mijn kennis bij te schaven 

over heel wat andere ziektes dan 

diegene die we in onze klassieke 

opleiding tot dierenarts hebben 

zien passeren. Op die manier 

ben ik er een beetje ingerold. 

Dat bijleren is wellicht 

nooit gestopt, met zoveel 

exotische dieren hier?

Dat mag je gerust zo zeggen, het 

is constant bijleren. Je kent nooit 

alles van alle dieren en al helemaal 

niet van alle dieren in de dierentuinen. 

Het is veel lezen maar zeker ook door 

het praten met mensen uit andere 

dierentuinen, al dan niet tijdens 

congressen of op andere samenkomsten 

van specialisten dat je veel bijleert. 

Je werkt zowel hier in Antwerpen 

als in Planckendael, is dat 

Francis Vercammen is een Nijlenaar in hart en nieren maar in dat 

hart is ook plaats voor dieren. Heel veel dieren, in alle maten en 

soorten en van alle continenten. Francis was jarenlang dé dierenarts 

van zowel de zoo in Antwerpen als Planckendael. We spraken hem in 

de operatiezaal in Antwerpen, maar het is vooral als je met Francis 

tussen zijn dieren wandelt dat de kennis over en de passie voor alle 

dieren opborrelt, of ze nu poten hebben of vinnen, groot zijn of net 

heel klein. 

Bijzondere beroepen FRANCIS VERCAMMEN 
WAS 25 JAAR LANG DE 
DIERENARTS VAN DE ZOO  
EN PLANCKENDAEL

niet heel erg druk?

Het is te doen. We moeten zeker niet 

constant over en weer. We spreken 

mekaar hier in de operatiezaal in 

Antwerpen, dat is onze vaste stek, 

onze basis zeg maar. Tegelijk is 

Planckendael wel een groeiende 

dierentuin en dus heb je op beide 

plaatsen zeker het nodige materiaal 

nodig, zodat je dat niet heel de tijd 

van hier naar daar en weer terug 

moet brengen. Ook op dat vlak zal 

Planckendael verder uitgebouwd 

worden. Momenteel hebben we 

daar de basis die je nodig hebt 

voor de meest frequente dingen. 

Voor de grotere, meer specifieke 

behandelingen of ingrepen nemen 

we dan het nodige mee van hier. 

Hoe vaak moet je ingrijpen 

op een gemiddelde dag?

Gelukkig zijn de meeste interventies 

niet superdringend, het is niet zo dat 

er zich elke dag onverwachte dingen 

voordoen. Het zijn duizenden dieren 

verspreid over de twee locaties dus 

uiteraard kan de dierenarts niet elke 

dag overal passeren en elk dier zien. 

Het zijn de verzorgers van de dieren, 

die wel elke dag tussen hun dieren 

komen, die onze eerste oren en ogen 

zijn én ook neuzen. Ook geur is echt 

belangrijk, denken we maar in geval 

van diarree. Soms gaat het over heel 

kleine veranderingen in gedrag en als 

je elke dag tussen de dieren staat, dan 

merk je die op. Al die info komt tot bij 

ons, per telefoon of meteen met een 

foto of een video via de smartphone, 

daar kan je vaak al wel wat uit afleiden.

Daarnaast is er ook het preventieve 

en dat gaat over veel meer dan 

enkel vaccineren. De rol van een 

dierenarts in dat preventieve aspect 

is oneindig groot. Dat gaat over het 

correct gebruik van ontsmettende 

producten, het gebruik van 
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ontwormingsproducten en ga zo maar 

door. Specifiek voor wilde dieren is er 

in feite geen enkel vaccin, we moeten 

daar terugvallen op vaccins waarvan 

de werking bewezen is bij nutsdieren 

en gezelschapsdieren. Ooit gebeurden 

zo’n dingen proefondervindelijk maar 

de ervaring, de cijfers en dus ook de 

kennis breidt almaar uit en da’s maar 

goed ook, want zo kunnen we die 

vaccins op een veilige manier inzetten. 

Over veilig gesproken, het vaccineren 

loopt ook heel anders dan bij onze 

huisdieren bv. In de buurt komen is 

vaak al gevaarlijk, laat staan het dier 

echt benaderen en contact maken. Het 

zijn en blijven wilde dieren en vooral, 

het moet ook met zo weinig mogelijk 

stress voor het dier zelf gebeuren. 

Dan wenden we ons soms tot trucjes 

of soms gebeurt het vanop afstand 

door te dieren met een pijltje meteen 

met de vloeistof van het vaccin te 

injecteren of met antibiotica of 

ontwormingsproduct. Dat gebeurt dan 

met een blaaspijp of een geweer. Als 

dierenarts van de zoo moet je dingen 

altijd benaderen vanuit het standpunt 

van het dier met het welzijn van het 

dier op de eerste plaats. Het zijn ook 

geen echte geweren met buskruit, het 

is gas dat het projectiel voortstuwt. 

Gehecht raken aan dieren of er 

toch een band mee opbouwen, 

kan dat en gebeurt dat?

Ja soms kan dat wel voorvallen, maar 

ook daar zijn de verschillen heel 

groot. Met sommige dieren is het 

heel moeilijk om daar iets in te zien 

en dan verschilt het ook nog eens 

van persoon tot persoon. Sommige 

dieren zijn groot en mysterieus en 

indrukwekkend, voor andere heb 

je een vergrootglas nodig om te 

zien waar ze precies zijn. Niet enkel 

met de grote dieren kan je een 

band opbouwen, dat is zo enorm 

verschillend. En dan heb je nog 

de verschillen tussen individuen 

van een soort. Dat maakt het 

voor mij ook allemaal zo eindeloos 

fascinerend. Maar als dierenarts is 

het heel belangrijk de zaken nuchter 

te bekijken, de klinische gegevens 

moeten de doorslag geven, niet 

de omstandigheden of welk dier er 

voor je ligt of staat. Je moet wel 

een hart voor dieren hebben, maar 

wel op een manier die bij die dieren 

past, op een manier die voor hen 

goed en natuurlijk is. Het is precies 

ook daarom dat dierentuinen en 

hun manier van werken en hoe ze 

er uitzien steeds weer veranderen. 

Toen ik 25 jaar geleden begon, zag 

het er totaal anders uit. We zijn altijd 

uitgegaan van het standpunt van 

de dieren, maar er is gelukkig altijd 

voortschrijdend inzicht. Bij huisdieren 

'Ik zou deze job zonder problemen nog 
heel lang willen blijven doen maar er 
moet ook vernieuwing komen en die 

staat hier klaar.'

gaat het om een één op één relatie 

tussen dier en baasje, maar hier zijn 

het vaak dieren die deel uitmaken 

van een sociale omgeving, van een 

familie en dat is heel anders dan een 

dier dat alleen leeft. Die zijn er ook 

wel, maar heel veel dieren leven hier 

in groepen en dan komt het welzijn 

van de groep meer op de voorgrond. 

We mogen ons niet blindstaren op 

het ene belang van dat ene dier.

Is dat soms niet moeilijk 

als dierenarts?

Dat is soms heel moeilijk. Vanuit 

onze opleiding willen wij altijd elk dier 

helpen, maar hier zit je naargelang de 

diersoort met andere groepsbanden 

en andere groepsbelangen. Een ziek 

dier moeten we soms uit de groep 

halen om van nabij op te volgen en te 

behandelen. Maar wat gebeurt er na 

weken of maanden, kan die dan terug 

naar die familie? Dat gebeurt vaak 

heel minutieus met een uitgewerkt 

introductieprogramma maar dan nog 

is niks gegarandeerd. Daar spelen 

zoveel veranderende aspecten in mee.

Pakweg 50 jaar geleden wisten 

we daar veel minder over, maar 

dankzij decennia aan onderzoek, 

studies en investeringen hebben 

we daar enorm veel over bijgeleerd 

en dat leren gaat nog door. Ik denk 

dan bv. aan kweekprogramma’s 

en mee nadenken over en werken 

aan nieuwe technieken. Misschien 

kweken we ooit dieren via 

bewaard genetisch materiaal met 

ingevroren erfelijk materiaal bv., de 

wetenschap staat zeker niet stil, ze 

gaat alleen maar sneller vooruit.

Als dierentuin hebben we daar 

een belangrijke rol in te spelen 

en dat combineren we met onze 

 
TEKST Hans Selderslaghs 
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functie naar onze bezoekers toe. 

Heb je thuis ook dieren? 

Als ik nog studeerde had ik dieren, 

vogeltjes bv., maar sinds ik ben 

beginnen werken ben ik teveel weg 

van huis om een huisdier het nodige 

gezelschap te kunnen geven. Maar 

aan dieren geen gebrek, bv. in de 

familie of bij vrienden. De passie voor 

dieren is er altijd geweest en ik ga ook 

na mijn pensioen alles blijven volgen 

qua nieuwe ontwikkelingen, niet 

alleen qua dierengeneeskunde maar 

ook qua biologie in het algemeen. 

Kan je geloven dat je dit 

al 25 jaar doet?

Er is zoveel gebeurd, er zijn zoveel 

dieren en situaties geweest, dat 

allemaal onthouden is onmogelijk. 

Het ondertekenen van mijn contract 

herinner ik me nog heel goed en 

ook de eerste gevallen die ik samen 

deed met andere dierenartsen. Het 

is allemaal zo snel gegaan, dat is 

zo met iets wat je graag doet. Het 

is zeker niet allemaal rozengeur en 

maneschijn geweest. Er zijn ook 

moeilijke momenten geweest. Soms 

konden we niet genoeg doen om 

een dier te redden. Dat zijn altijd 

moeilijke momenten. Ik kan me in 

elk geval geen andere job inbeelden. 

We hebben vaak veel respect voor 

beroepen van anderen en hoe die 

mensen dat volhouden. Ik zou deze 

job zonder problemen nog heel lang 

willen blijven doen maar er moet ook 

vernieuwing komen en die staat hier 

klaar. Ik kijk daar mee naar uit, naar 

de toekomstige projecten hier ook 

en naar wat we nog allemaal gaan 

bijleren. Als we daarbij steeds het 

oogpunt en het welzijn van de dieren 

voorop blijven zetten, dan gaat het 

alleen maar beter worden, voor de 

mens en vooral voor de dieren. 

FRANCIS VERCAMMEN



Achttien jaar lang al zorgt Netwerkgroep Nijlen voor verbondenheid tussen 

kinderen en jongeren met een beperking en de lokale gemeenschap. 

Verbondenheid creëren op basis van dezelfde interesses, los van de beperking, 

daar draait het om. Rit Derkinderen en Gerda Aertsens, twee pioniers, doen hun 

verhaal én zijn op zoek naar opvolgers.

interesses en niet op basis van een 

beperking. Een eerste bijeenkomst, 

met pannenkoekenslag, bracht 

heel wat ouders op de been. We 

merkten veel interesse en heel wat 

gelijklopende noden bij de ouders, 

Netwerkgroep Nijlen was geboren.

Wat wilden jullie met de 

Netwerkgroep bereiken?

Rit: Enerzijds wilden we kinderen 

met een beperking op basis van 

hun interesse samen brengen met 

iemand om hun hobby uit te kunnen 

oefenen. Zo zochten we: een 

jongere die graag met klei werkte, 

brachten we in contact met een 

beeldhouwer; een kind dat graag 

wilde paardrijden kon samen met 

enkele vriendjes deelnemen aan een 

ponykamp, enzovoort. Anderzijds 

zoeken ouders ook heel wat info. Als 

onze 30ste editie van de fuiven. 

Maar na 18 jaar is het voor ons 

tijd om de fakkel door te geven. 

We hopen opvolging te vinden 

voor de Netwerkgroep zelf maar 

zeker ook voor de organisatie 

van de fuiven. Het zou zo jammer 

zijn voor ons publiek als dit niet 

verder gezet kan worden.

Gerda: Voor de organisatie van de 

fuiven zoeken we 2 à 3 personen 

die de leiding willen nemen en 

die een tijdje willen mee draaien 

want voor de jongeren zijn vaste 

aanspreekpunten belangrijk. Voor 

de Netwerkgroep hopen we enkele 

ouders te vinden die samen voor 

hun kinderen hetzelfde willen 

uitbouwen als wij destijds gedaan 

hebben. Onze info ligt klaar… een 

nieuw verhaal schrijven laten 

we aan de opvolgers zelf over.

Dit is een soort van 

afscheidsinterview dus. Dan 

willen we toch nog weten waar 

jullie het meeste trots op zijn 

na al die jaren werking?

Rit: Ik ben fier dat ik een 

meerwaarde heb kunnen zijn voor 

heel wat mensen die je niet kent 

maar die je met een telefoontje 

of mailtje mee op de juiste weg 

hebt kunnen helpen, kunnen 

ondersteunen met advies of tips. En 

zelf heb ik heel wat mooie contacten 

met het ganse gezin mogen ervaren.

Gerda: Mijn zoon heeft zijn 

beperking leren aanvaarden en 

er mee leren omgaan, dankzij de 

contacten binnen de Netwerkgroep. 

En ondertussen hebben ook heel 

wat leeftijdsgenoten respect voor 

hem en aanvaarden hem. Dat is voor 

mij persoonlijk een mooi verhaal. 

Binnen de Netwerkgroep hebben we 

heel veel steun aan elkaar gehad en 

hebben dat nog altijd, dat koester ik. 

 

Hoe is Netwerkgroep Nijlen 

eigenlijk ontstaan?

Gerda: in 2005 hadden Erica 

Hylckama en ik kinderen in dezelfde 

kleuterklas. We werkten beiden 

in de sociale sector en hadden 

kinderen met een beperking. 

Genoeg raakvlakken om elkaar 

beter te leren kennen. We merkten 

dat kinderen met een beperking 

het veel moeilijker hebben om 

vriendjes te maken, sociale 

contacten lopen moeilijker en als 

ouder weet je ook niet altijd waar 

aan te kloppen. Daarom wilden 

we een netwerk uitbouwen.

Rit: Na enkele brainstormsessies 

ben ik er ook bij gekomen. 

Vooral het uitgangspunt van de 

Netwerkgroep sprak mij enorm 

aan: mensen matchen op basis van 

Gerda: Zeker en vast. Zo stonden 

we mee aan de wieg van G-basket in 

onze gemeente en ondersteunden 

we vele jaren de club hierin. Heel 

wat kinderen en jongeren hadden 

destijds ook interesse in dansen. 

Hier vonden we niet meteen iemand 

voor dus organiseerden we eerst 

zelf regenboogdansen. Na enkele 

jaren konden we dit dan doorgeven 

aan een professionele dansclub en 

zo kwam er ook rolstoeldansen bij.

Rit: De volleybalclub van Kessel 

heeft zelfs een buddysysteem 

opgezet binnen hun G-volleybal-

werking. Ze doen dit volledig zelf 

en informeren wel eens naar onze 

expertise maar het is echt knap dat 

ze dit zelf op poten gezet hebben en 

blijven waarmaken. 

 

Nog een mooi initiatief is de 

jaarlijkse Lentekriebelsfuif 

en Herfstdwarrelfuif, 

wat is dat precies?

Rit: Twee keer per jaar organiseren 

we inderdaad een fuif voor 

jongeren en volwassenen met 

een beperking, van 16 tot 86 

jaar. Hier merkten we ook een 

duidelijke nood aan. Op gewone 

fuiven vinden ze hun draai niet en 

daarom organiseren we het zelf.

Gerda: Elke fuif komen vele 

gezichten terug maar er komen elke 

keer ook nog nieuwe gezichten bij. 

Op de fuif helpen trouwens enkele 

jongeren of spelen ze zelf muziek 

maar Rit en ik zijn er telkens bij 

om alles te coördineren. Ook voor 

ouders is dit belangrijk dat ze weten 

dat wij als brugfiguren aanwezig 

zijn. 

 

Wat zijn de verdere plannen 

met de Netwerkgroep?

Rit: Eind april organiseerden we 

je niet weet dat iets bestaat, dan 

zoek je het ook niet op. Er bestaat 

heel wat nood naar juiste informatie.

Gerda: Zo merken we op 

activiteiten dat ook de ouders 

onderling contact leggen en met 

elkaar uitwisselen. Ze begrijpen 

elkaar en willen mekaar verder 

helpen. Daarom organiseerden 

we in het begin ook oudercafés of 

vormingsavonden, later volgden 

er ook familiemomentjes zoals 

de jaarlijkse barbecue waar de 

gezinnen aan deelnamen. Ook zijn er 

ontmoetingsmomenten: samen naar 

het theater, een stripwandeling, 

uitstapjes, een snoezelactiviteit, …

De verbondenheid met de lokale 

gemeenschap vonden jullie erg 

belangrijk? 

 

Uit de buurt

888

WIE ZET MOOIE  
INITIATIEVEN VAN 
NETWERKGROEP NIJLEN 
VERDER?

9

Wie meer wil weten over 

Netwerkgroep Nijlen en/of 

interesse heeft om eens rond 

tafel te zitten, mag zeker contact 

opnemen met Gerda Aertsens 

(0479 66 61 09) of Rit Derkinderen 

(03 480 93 74).  

 

Een initiatief als de Netwerkgroep 

verdient het om verder gezet te 

worden… misschien wel door jou?

 
TEKST Gunther Melis   

FOTO'S Netwerkgroep, Gunther Melis

 
Gerda Aertsens en Rit Derkinderen
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Nog Nijlens nieuws

NIEUW ALBUM VOOR  
BRAM DESIMPELAERE  
& THE HIGH HOPES 

Een simpele, maar essentiële 

vraag om mee te beginnen: 

Wie is Bram Desimpelaere?

Ik ben een uitgeweken West-

Vlaming, die voor de liefde in het 

Kempense Nijlen terechtgekomen 

is. Hier vond ik het geluk bij Emly, 

bij veel Nijlenaars wellicht bekend 

als ‘de dochter van de Girande’. Als 

verpleegkundige heb ik twee passies: 

zorg en muziek. Van kleins af aan 

ben ik geïnteresseerd in muziek. 

Vader is een multi-instrumentalist, 

en mijn broer is drummer.

Wie of wat inspireerde je?

In 2013 kwam ik op Groezrock in 

Meerhout terecht. Een festival 

dat vooral bekend stond om 

zijn stevige punk-, metal- en 

hardcoreprogrammatie. Er was 

echter ook een Acoustic Stage, 

waar oa. Dave Hause, Tim Vantol 

en Minx (van Flatcat) speelden. 

Zij lieten me zien dat je het ook 

op een akoestische manier kan 

aanpakken. Voordien speelde ik zelf 

al in punkrockbands, maar vanaf toen 

ben ik aan solomateriaal begonnen. 

Ik nam een demo op, en Spider van 

de Nijlense cultband Cocktomail 

Novtales overtuigde me om die 

in de studio op te nemen. In 2017 

verscheen de EP ‘On The Sideline’ 

in eigen beheer. Daarvan werden 

250 exemplaren verkocht, een grote 

stimulans om nieuwe muziek te maken.

Op 15 april stelde Bram Desimpelaere, samen met z’n band The High Hopes 

het kersverse album ‘Somewhere Between the Lost and Found’ voor op het 

podium van Jeugdhuis Kroenkel. Maak kennis met Nijlenaar Bram en het 

verhaal achter zijn muzikale project. 
 

TEKST Andries Gouweloose 
 FOTO Innershot

Je staat niet alleen op het podium. 

Wie zijn The High Hopes?

Op het album en live zijn we 

met drie. Koen Smolders speelt 

contrabas. Met hem deel ik dezelfde 

interesse voor muziekshows. 

Onze platenkast en bandshirts 

lijken sterk op elkaar. We zouden 

zo kunnen ruilen van kleerkast. 

Melissa Wijmeersch leerde ik 

kennen via een online oproep 

voor een violist of pianist. Bij een 

eerste ontmoeting was er direct 

een muzikale klik. Melissa is de 

violiste van de band. Aanvankelijk 

was er ook nog een drummer. Maar 

uiteindelijk spelen we als trio. De 

band is ontstaan naar aanleiding 

van Na Fir Bolg 2018. Ik stond al op 

de affiche, maar solo op zo’n groot 

podium schrikte me toch wat af. 

Hoe zou je genre van de 

band omschrijven?

We spelen ‘accoustic punkrock 

with a heart’. Het is een mix tussen 

folk, singersong en americana. Je 

kan het wat vergelijken met andere 

soloprojecten van muzikanten 

als Hans Roofthooft (de zanger 

van punkrockband F.O.D.), Chuck 

Ragan (Hot Water Music) of Brian 

Fallon (The Gaslight Anthem).

Hoe is het album tot 

stand gekomen? 

‘Somewhere Between the Lost and 

Found’ is een conceptplaat met 

een heel persoonlijke insteek. Het 

is een verwerkingsproces van een 

scheiding (Lost) en het vinden van 

nieuwe liefde (Found). Wellicht voor 

wel meer mensen herkenbaar, maar 

bij mij vertaalde zich dat in een 

album. Zeven van de tien nummers 

op het album heb ik zelf geschreven, 

de overige tracks samen met 

de band. Ik moest wennen aan 

het vertolken van andermans 

teksten, maar gezamenlijk aan 

nieuwe muziek werken levert wel 

de krachtigste nummers op. Dat 

gaan we in de toekomst herhalen.

Wat moeten we zeker nog 

weten over het album?

We namen eerst een demoversie 

op, en hebben ons daarna vier 

dagen teruggetrokken in de 

opnamestudio Big Dog Recordings 

in Zwijndrecht. De zang werd op 

één dag opgenomen. Voor het eerst 

heb ik ook een Nederlandstalig 

nummer opgenomen. Wie 

aandachtig luistert, zal ook merken 

dat het eerste nummer en het 

laatste nummer op het album 

hetzelfde akkoordenschema 

hebben. Het gaat echter over van 

een negatieve naar een positieve 

vibe. Het artwork is van de hand 

van Koen Smolders. Hij tekende de 

platenhoes: drie instrumenten in 

een glas-in-loodraam. Per nummer 

is er trouwens een aparte hoes, 

elke track vertelt z’n eigen verhaal. 

Die hoezen vind je terug in de LP.

Tot slot, welke concerten 

van Bram Desimpelaere & 

The High Hopes waren jouw 

persoonlijke hoogtepunten?

Het voorprogramma van 

punkrockgrootheden No Fun at All 

en Satanic Surfers in Hangaar 27 in 

Edegem en de concerten op Na Fir 

Bolg in Vorselaar en Kaiserfest in 

Olen. In Nijlen lieten de supervlotte 

organisatie van 2560 Feest in 2022 

en het bijzondere coronaconcert 

in 2021 met Porcelain id in 

Jeugdhuis Kroenkel indruk na.

 

 

 

Het album ‘Somewhere Between 

the Lost and Found’ van Bram 

Desimpelaere & The High Hopes 

is uit op Bearded Punk Records, 

waar ook Priceduifkes net een 

compilatieplaat uitbrachten. 

Verkrijgbaar via beardedpunk.com 

of beluisterbaar via je favoriete 

streamingplatform. Op facebook.

com/bramdesimpelaeremusic vind 

je alle verdere informatie over de 

band. Ze spelen binnenkort nog 

live op Wijnegem Zapt, Foertfest 

Wommelgem en in Ground 

Zero Barbershop in Dessel. 

In Jeugdhuis Kroenkel kan je op 

5 mei gaan kijken naar concerten 

van Lil Alia, Luna & De Maanstenen 

en Jessica Bouhez. Op 12 mei 

kan je er terecht voor Static, 

Steve, Rehash en Stoop Kid. 

Beide concerten zijn gratis.

“De band is ontstaan naar aanleiding van Na Fir Bolg 
2018. Ik stond al op de affiche, maar solo op zo’n groot 

podium schrikte me toch wat af." 

BRAM DESIMPELAERE

11
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Margo Van Landegem is psycholoog 

en teamverantwoordelijke van 

leefgroep De Speling en van de 

dagbesteding van Dennenhof. 

Ze gunt ons een kijkje in de 

werking van het centrum, haar 

bewoners en het werk van 

leefgroep ‘De Speling’ in Nijlen.

Margo, wat is Begeleidingscentrum 

Dennenhof?

Wij zijn een erkend en gesubsidieerd 

multifunctioneel centrum voor 

kinderen en jongeren met gedrags-

en emotionele stoornissen en 

autismespectrumstoornissen 

(ASS). Het centrum begeleidt zo'n 

honderd jongeren in de ruime regio 

rond Antwerpen. Verspreid over 

negen locaties begeleiden we 90 

schoolgaande kinderen en jongeren 

en tien niet-schoolgaande jongeren 

met een autismespectrumstoornis. 

We bieden hun een vervangende 

dagbesteding aan. 

Wij hebben geen eigen school, dus 

voor de schoolgaande kinderen 

en jongeren maken we gebruik 

van alle omliggende scholen of een 

plaatselijke school die onderwijs aan 

huis aanbiedt. Het doel is om kinderen 

en jongeren de opleiding te bieden die 

het beste past bij hun mogelijkheden.

Hoe zijn jullie eigenlijk in 

Nijlen terechtgekomen? 

De laatste paters die hier vroeger 

verbleven, zijn in 2017 verhuisd 

naar het rusthuis in Berlaar. 

Hierdoor kwam de Picardie leeg 

te staan. Een werkneemster van 

Begeleidingscentrum Dennenhof, die 

In de vorige editie van BEKEND vertelden we over de geschiedenis van dit 

statige gebouw langs de Bouwelsesteenweg. Wat oorspronkelijk een hotel was, 

werd later een rustoord voor paters. Vandaag is het een thuis voor jongeren voor 

wie een leven in onze maatschappij niet zo vanzelfsprekend is.

PICARDIE: VAN 
TOEVLUCHTSOORD  
TOT THUIS

zelf in Nijlen woont, wist dat het 

gebouw al even leeg stond en tipte 

onze directie. Zo ging de bal aan 

het rollen. Begeleidingscentrum 

Dennenhof kocht De Picardie aan.

Er waren eerst grondige 

verbouwingen in het woongedeelte. 

Alle tien de slaapkamers kregen 

een eigen badkamer en wc. Ook 

de elektriciteit en brandveiligheid 

werden grondig aangepakt. De 

verbindingsgang tussen het 

woongedeelte en de Picardie ging 

toe, zodat het nu twee aparte 

gebouwen zijn. In het gebouw 

vooraan vinden de activiteiten 

voor de alternatieve dagbesteding 

plaats. Het bijgebouw achteraan 

doet dienst als woonruimte.

Leefgroep De Speling (die voordien 

al bestond binnen een andere 

organisatie) nam in november 

2017 zijn intrek in de vernieuwde 

woonruimtes. Er verblijven 10 

jongeren (tussen 12 en 21) met ASS, 

die omwille van hun onderliggende 

kwetsbaarheid geen voltijds 

schoolprogramma lopen. Daarom 

hebben ze naast hun schooltraject 

ook een vorm van dagbesteding 

nodig. In het hoofdgebouw 

worden verschillende modules 

aangeboden waarmee ze op hun 

maat en tempo allerlei vaardigheden 

kunnen leren: huishoudelijke taken, 

maatschappelijke zelfredzaamheid, 

sport en ontspanning, ...

Sinds dit jaar en in afwachting 

van een nieuwe locatie, is de 

dagbesteding binnen Dennenhof 

(want er zijn nog tal van andere 

leefgroepen in het Antwerpse) 

gecentraliseerd. Naast de jongeren 

van De Speling volgen dus ook 

kinderen uit andere leefgroepen 

een alternatieve dagbesteding in 

Nijlen. Deze gecentraliseerde dienst 

heeft de naam ‘Remora’ gekregen.

Ons doel bestaat erin om voor elke 

jongere een individueel traject 

uit te stippelen, waarbij hij of zij 

leert om zo zelfstandig mogelijk 

te functioneren en zich goed te 

voelen in zijn leven, met zijn eigen 

interesses en sociale contacten.

Hoe ziet zo’n alternatieve 

dagbesteding er uit? 

Elke dag tussen 9 uur en 15.30 

uur komen de jongeren vanuit 

het woongedeelte naar de 

Picardie. Sinds de verhuizing 

naar Nijlen is onze dagbesteding 

binnen Dennenhof ook bekend 

geworden als "Picardie". We 

voeren het programma uit in 

kleine groepjes. Het bestaat uit 

activiteiten die gericht zijn op 

thema's zoals zelfzorg, zelfinzicht, 

zelfstandigheid en werkhouding. 

De nadruk ligt steeds op praktische 

toepasbaarheid in het dagelijkse 

leven. Bijvoorbeeld, jongeren 

leren koken door te helpen bij 

het snijden van groenten voor de 

dagelijkse verse soep. Naarmate 

ze ouder worden, leren ze ook 

hoe ze zelfstandig een warme 

maaltijd kunnen bereiden. 

Zodra de jongeren een aantal 

vaardigheden hebben geleerd, 

proberen we ze een stapje naar 

buiten te leren zetten. Inclusie 

is hier een werkwoord. We zijn 

voortdurend op zoek naar externe 

contacten in de omgeving om 

ons netwerk te vergroten. We 

hebben al contact gelegd met een 

lokale broodjeszaak, een manege 

in Pulderbos, een rusthuis, een 

winkel voor dierenbenodigdheden, 

een fruitboerderij enzovoort. 

De remora is een mytisch dier: 

een visje van slechts 15 cm 

lang, maar het verhaal gaat dat 

het bepalend is geweest voor 

de geschiedenis en het lot van 

Rome en de mensheid. Met de 

zuiger boven op zijn kop maakt 

de remora zich vast aan varende 

schepen en door een ongekende 

kracht legt hij het schip stil.

Het visje lijkt niet sterk, maar heeft 

veel in zijn mars. Het leek ons een 

mooi en passend beeld voor de 

jongeren in onze dagbesteding.

Achter de gevel 
De Picardie 

Deel 2

12 13
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De jongeren krijgen 

vrijwilligerscontracten voor hun 

activiteiten, zodat de verzekering en 

die van de organisatie waar ze aan 

deelnemen, in orde is. We werken 

ook nauw samen met BUSO De 

Regenboog in Kessel en Lier voor 

jongeren die deeltijds naar school 

gaan of onderwijs aan huis krijgen.

Bedoelen jullie met 'inclusie' dat 

jullie ernaar streven om jullie 

kinderen en jongeren deel te laten 

uitmaken van de maatschappij?

Dat is inderdaad één van de 

thema's waar Dennenhof sterk op 

inzet. We streven er naar om onze 

kinderen en jongeren deel te laten 

uitmaken van de maatschappij. Om 

dit te bereiken, vinden wij het als 

begeleidingscentrum belangrijk om 

geïntegreerd te zijn in de omgeving 

en alle interessante mogelijkheden 

goed in beeld te hebben. Ons doel 

is dat onze jongeren zich thuis 

voelen en hun weg vinden in de 

samenleving, ook na hun verblijf bij 

ons. 

 

Bedankt Margo en veel succes 

met jullie waardevolle project.

Ken jij of werk jij aan een initiatief 

dat zou kunnen bijdragen aan 

het welzijn van de jongeren in de 

Picardie? Dan willen ze je graag 

leren kennen!  

Geïnteresseerden in een mogelijke 

samenwerking mogen contact 

opnemen met Picardie  

03 334 74 82 of  

picardie@dennenhof.org 

 

 

 

 

 

 

 

NIEUW!  

 

Recent zijn medewerkers van 

Dennenhof gestart met een 

Rechtstreeks Toegankelijke 

Hulp (RTH)-werking vanuit 

Picardie in Nijlen. Ze bieden heel 

laagdrempelige ondersteuning 

aan jongeren en jongvolwassenen 

(12j-35j) met (een vermoeden van) 

ASS en/of ADHD en hun context.  

 

Meer informatie? 

www.dennenhof.org  

Elke Joostens, coördinator  

RTH-werking 

0491 34 58 76

Deze dorpsgenoten zijn alvast 

overtuigd van de UiTPAS; Het is een 

kaart ter grootte van een elektronische 

identiteitskaart waarmee je punten 

spaart bij activiteiten: sport, cultuur of 

een activiteit voor kinderen/jongeren, 

een bibliotheekbezoek, … maakt 

niet uit. Die punten kan je dan weer 

inruilen voor mooie voordelen: korting 

op een ticket, een geschenk, een 

consumptie, … Wie meer participeert, 

haalt dus meer voordeel uit zijn 

vrije tijd. En dat is ook de bedoeling: 

méér mensen méér laten beleven.

Waar kan je een uitpas kopen? 

• Onthaal gemeentehuis 

Kerkstraat 4, Nijlen 

Enkel op afspraak:  

03 410 02 11 of info@nijlen.be 

• Bibliotheek Nijlen 

Kerkstraat 4, Nijlen 

Zonder afspraak  

https://nijlen.bibliotheek.be 

• Buurtpunt Nijlen 

Kerkeblokken 3, Nijlen 

03 410 02 11 of buurtpunt@nijlen.be

Meer info op  

www.nijlen.be/uitpasnijlen  
TEKST Véronique Nijs FOTO'S Kurt Heylen 

BEKEND, da’s een forum voor en door 

Nijlenaars. Wat ook voor Nijlenaars 

is, dat is onze Nijlense UiTPAS en dat 

laten we graag even vertellen… door 

Nijlenaars. Uitspraken over de UiTPAS 

dus, met een streepje info voor wie 

nog niet vertrouwd is met de Nijlense 

UiTPAS.  

UITPAS- 
UITSPRAKEN

Merel, mama van Rien: 
 
We kochten eerder dit jaar 
een UiTPAS. Rien speelt bij 
basketbalclub BBC Lyra Nila en 
zij maakten ons attent op het 
bestaan er van. Ook de academie, 
waar hij op woensdagnamiddag 
is, gaf het ons mee.

Rien spaarde sowieso al de 
eerste 25 punten door zijn 
lidgeld voor de sportclub te 
betalen en we vinden het 
mooi dat de club subsidie 
ontvangt van de gemeente.

Daarbovenop won Rien een 
cadeaubon doordat zijn 
naam er samen met een paar 
anderen uit gepikt werd!

De kaart zit steeds in zijn zak, 
zo kan hij ze altijd gebruiken 
wanneer er een evenement 
in de sporthal of bijvoorbeeld 
de bibliotheek plaatsvindt.

Maria Vercammen (74)  
 
Ik kom vaak in de bib, dan scan 
ik de kaart en zo kan ik punten 
verzamelen. Op zich gebruik ik 

de kaart niet zo vaak, maar voor 
jonge mensen die naar optredens 
gaan en andere dingen gaan 
doen is het heel interessant. 
Zeker ook voor huishoudens 
met verschillende kinderen die 
allemaal van alles willen doen zijn 
de voordelen mooi meegenomen.

Ik ga verder nog bekijken hoe 
ik de UiTPAS nog meer kan 
gebruiken. Soms is de inkomprijs 
voor dingen wel veel en dan kan 
de UiTPAS me wel helpen om er 
toch naartoe te kunnen gaan.

Nancy Thys: 
 
Als alleenstaande mama 
van 4 kinderen vind ik het 
systeem van de UiTPAS 
zeker een meerwaarde. De 
kortingen en de voordelen 
vind ik zeker interessant. 

Ook voor het zwemmen 
en dergelijke is het mooi 
meegenomen, het leven is al heel 
duur en zo kan je ook eens iets 
leuks gaan doen met de kinderen. 

Het is ook een simpel systeem, 
vlot en makkelijk in gebruik.

Uit de buurt
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DE NIEUWE  
NIJLENSE 
SCHIJFJES

AMBACHTELIJK 
 STREEKPRODUCT MET  

BELGISCHE CHOCOLADE

Bij aankoop van onze heerlijke 

pralines ontvang je nu gratis 

leuke groetenkaartjes om iemand 

te bedanken, te feliciteren of 

beterschap te wensen. 

 

Of je nu een inwoner van Nijlen 

bent die trots is op de lokale 

geschiedenis, of gewoon een 

liefhebber van chocolade, de nieuwe 

Nijlense Schijfjes zorgen voor  

140 gram puur genot. 

 

NIJLENSE SCHIJFJES (€12,50) 

ZIJN NU AL TE KOOP BIJ: 

 

• Chocoladeatelier Chris Jacobs, 

Bouwelsesteenweg 74, Nijlen 

• Bizarr, J. E. Claeslaan 48, Nijlen 

• Kempens Diamantcentrum, 

Spoorweglei 42 Nijlen 

 

Binnenkort ook verkrijgbaar in 

meerdere winkels. Voor een actueel 

overzicht, scan de QR-code. www.bekendinnijlen.be/verbinden/winkel-hier-onderneem/nijlense-schijfjes/

lokaal gemaakte advocaat van De 

Gouden Haan uit Nijlen.  

 

De gekende praline 'T SCHIJFJE 

is groter geworden en is een ode 

aan het Oostenrijkse zusterdorp 

Güssing. Een praline van 

melkchocolade gevuld met de 

Oostenrijkse 'Uhudler likeur' en 

marsepein.  

 

Als derde lekkernij zit er in het 

doosje een een witte praline met 

praliné, trots voorzien van het 1001 

FACETTEN-logo van Nijlen.  

 

In de werkplaatsen van Peter 

Nelissen van bakkerij Bizarr en 

Chocoladeatelier Chris Jacobs 

werken ze hard aan de nieuwe 

Nijlense Schijfjes. Daarmee is hét 

Nijlense streekproduct terug van 

even weggeweest. Niet alleen de 

verpakking, maar ook de inhoud 

kreeg een update. Het is een doosje 

vol heerlijke, artisanale pralines 

geworden die een eerbetoon zijn 

aan het slijpersverleden van de 

gemeente.  

 

De diamant, 'T STEENTJE, is 

gemaakt van pure chocolade. Met 

een vulling op basis van heerlijk 



Wijk-werken 

 

“Ik heb twaalf jaar part-time 

gewerkt als secretaresse bij een 

dokterspraktijk hier in Nijlen. Door 

een moeilijk periode met een 

scheiding moest ik op zoek naar 

een job met meer uren. Een eerste 

voltijdse job als secretaresse bij een 

gyneacoloog liep niet goed af, ook 

door de perikelen van de scheiding. 

Mijn jobcoach bij de VDAB bracht 

me dan in contact met wijk-werken 

terwijl ik mijn zoektocht verderzet en 

dat kwam als een godsgeschenk.” 

 

Kindervreugde

“Wijk-werken betekent voor mij je 

nuttig voelen. Ik ben iemand die 

sociaal contact nodig heeft en 

bezig wil zijn. Maar de juiste job snel 

vinden is ook niet altijd evident. Dus 

sinds de start van dit schooljaar hou 

ik elke weekdag tijdens de speeltijd 

tussen 12u-13u toezicht bij VBS De 

Ceder, normaal tot het einde van 

het schooljaar. En dat doet enorm 

deugd. Ik vertrek hier altijd met een 

glimlach op mijn gezicht. Ik zat in 

de knoop na mijn scheiding en die 

eerlijkheid, liefde en oprechtheid 

van de kinderen hier, daar word je 

gewoon blij van. Die kindervreugde 

werkt bijzonder aanstekelijk. Zelfs 

wanneer het regent, zoals vandaag.”

Eén van de collega’s

“Ik ben VBS De Ceder heel dankbaar. 

Al het papierwerk is steeds in 

orde, de vergoeding die ik ontvang 

(4,10 euro per begonnen uur) is 

correct en er wordt vlot en open 

gecommuniceerd door de collega’s. 

Dat mag ik toch al zeggen dat ik 

me een beetje deel voel van de 

collega’s. Je wordt hier vanaf 

dag één aanvaard en ik voel me 

geapprecieerd voor wat ik doe. 

Daar word je blij van, er wordt 

niet op je neergekeken omdat 

je vanuit wijk-werken komt. Ik 

krijg ook uitnodigingen voor alle 

evenementen die hier georganiseerd 

worden. En voor de collega’s is 

de hulp welgekomen, want het 

toezicht is blijkbaar moeilijk in te 

vullen. Dat vind ik wel jammer want 

je krijgt er zoveel voor terug.”

Aanrader

“Ik kan iedereen die stempelt en/

of zoekende is, aanraden om in te 

stappen in wijk-werken. Want naast 

de taken zelf, zorgen de begeleiding 

en opvolging van VDAB en IGEMO 

er ook voor dat je coaching en 

cursussen kan volgen. Moest het 

langer mogen, dan zou ik zeker 

overwegen om mijn taak bij VBS 

De Ceder te blijven doen na dit 

schooljaar. Maar dat gaat niet en 

natuurlijk, ik ben ook nog maar 52 en 

enorm gedreven, net zoals ik me nu 

voor 100% inzet voor mijn uren voor 

wijk-werken. Toch zou het jammer 

zijn dat ik maar een uurtje per dag 

zou werken terwijl ik nog veel meer 

te bieden heb op de arbeidsmarkt. 

Maar het project wijk-werken is een 

perfecte overbrugging tijdens deze 

periode en helpt echt.” 

 

Na het interview contacteerde 

Hilde ons met het fantastische 

nieuws dat ze binnenkort het 

contract voor haar nieuwe job 

ondertekent. Ze gaat aan de slag  

in het Heilig Hart Ziekenhuis in 

Lier.  

 

Heel veel succes Hilde!

 

Meer informatie over wijk-werken 

vind je hier: https://igemo.be/

werken-en-leren/wijk-werken/  

 

 

 

 

 

 

 

Of neem contact op via  

wijk-werken-rivierenland@

igemo.be of 015 28 50 53.

1918

Via wijk-werken kunnen werkzoekenden of mensen met een leefloon, die 

zich niet klaar voelen voor de arbeidsmarkt instappen in een traject op 

maat. Gedurende een jaar schaven ze onder begeleiding van de VDAB en 

IGEMO aan hun vaardigheden en blijven ze actief bezig. Dat kan door enkele 

uren per week klusjes uit te voeren bij bv. een vzw, op school of bij iemand 

thuis, gebaseerd op hun sterktes. Hilde Meeusen (52) uit Nijlen vertelt over 

haar positieve ervaring met wijk-werken bij Vrije Basisschool De Ceder  

in Kessel.

'IK VERTREK HIER ALTIJD 
MET EEN GLIMLACH OP 
MIJN GEZICHT'

 
TEKST Gunther Hilkens FOTO Kurt Heylen

Gespot
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MAKE-OVER  
VOOR NIJLENSE 
REUZEN
Een groep vrijwilligers neemt de vier Nijlense reuzen grondig 
onder handen. Ze krijgen niet alleen nieuwe kleding, maar ook 
een nieuw kapsel en zelfs nieuwe handen. Tegen het najaar 
moeten ze klaar zijn. Want dan staat er van alles op de planning. 
BEKEND bracht een bezoek aan zowel het naaiatelier als het 
restauratieatelier en had een gesprek met twee leden van de 
kerngroep van 'Het Reuzengezelschap', Lieve Cambré en  
Wilfried Serneels.

21

In de kijker

Liliane meet de heupomtrek van Bevele

Gezellig druk in het naaiatelier

Kapster Monica werkt aan een nieuw kapsel voor Bevele
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Bevele, hebben de meeste zorgen 

nodig. Hoeberke, de jongste van 

de vier, heeft een heel andere 

structuur en kreeg intussen 

een grondig nazicht. Hij is dan 

ook tot ambassadeur van het 

gezelschap gebombardeerd en 

duikt regelmatig ergens op. De 

jaarmarkt was wel zijn laatste 

optreden vóór het grote feest. 

Allemaal krijgen ze nieuwe 

kleren en voor uitgebreide 

haarwerken passeren ze 

meermaals langs de kapper, zodat 

ze er weer piekfijn uitzien.

De reuzen krijgen ook 

nieuwe handen. Dat lijkt 

geen makkelijke klus.

Inderdaad, de oude stoffen handen 

waren niet meer om aan te zien. 

Niemand wist echt goed hoe we 

dit gingen aanpakken. Gelukkig 

heeft Lieve heel wat ervaring in 

beeldhouwen en boetseren. Na 

wat experimenteren en bestuderen 

van de verhoudingen, ging ze 

aan de slag met als resultaat zeer 

natuurgetrouwe handen.  

 

De restauratiewerken werden 

zelfs gefilmd, specifiek hoe 

jullie de handen maken?

Er is een team komen filmen 

in de verschillende ateliers in 

het kader van het project rond 

“Focus Vakmanschap”. Dit is 

een samenwerkingsproject van 

Bokrijk - Vakmanschap & Erfgoed, 

Histories, Werkplaats Immaterieel 

Erfgoed en nog enkele andere 

partners. In totaal worden er 

tien vakmanschappen visueel 

gedocumenteerd, waarvan Histories 

er dit jaar één gedetailleerd in beeld 

brengt nl. het reuzenvakmanschap. 

In elke Vlaamse provincie kiezen 

ze een project rond reuzen dat 

ze filmen en documenteren. Ze 

Jullie zijn al even bezig met 

de restauratiewerken aan de 

reuzen. Hoe ver staan jullie?

Eind 2022, na wat speurwerk, 

kregen we een geschikte ruimte 

ter beschikking. We vonden gastvrij 

onderdak in de Sint-Pauluskerk 

waar nu iedere woensdag twee 

teams werken aan de reuzen. 

Het naaiteam, Sonja, Rita, Liliane 

en Lucia, werkt sinds februari 

elke woensdagnamiddag aan een 

volledig nieuwe garderobe voor 

onze reuzen. Hiervoor zijn heel 

wat meters stof en garen nodig. 

Het restauratieteam, Chantal, 

Eddy, Lieve, Monica, Xavier, is op 

woensdagavonden present om de 

reuzen zélf onderhanden te nemen. 

Drie van onze vier reuzen zijn 

gemaakt uit bamboe. Hoeberke, de 

jongste reus, heeft een aluminium 

structuur. De bamboe structuren 

zijn nog in relatief goede staat, 

al moeten we vele verbindingen 

herstellen. De armen worden 

vernieuwd zodat de houding van 

de reuzen minder ‘hoekig’ oogt. 

Ook de draagstructuren voor 

de pijnders (de dragers van de 

reuzen) gaan we verbeteren. 

De kapsels waren niet te redden 

door ze enkel een was- en 

knipbeurt te geven. We moeten 

ze vervangen en daarom moeten 

we ook de hoofden bijwerken.

Parallel met de restauratie, werkt de 

kerngroep: 'Het Reuzengezelschap' 

en Team Cultuur van Lokaal bestuur 

Nijlen, op dinsdagavonden aan de 

organisatie van het reuzenfeest op  

1 oktober 2023.  

 

Is er aan iedere reus evenveel werk?

Onze oudste reuzen, Here Nilus, 

Vrouwe Kessela en Jonkvrouw 
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brengen de verschillende lagen 

van het reuzenambacht in kaart, 

met de bedoeling een soort digitaal 

naslagwerk of archief te maken dat 

later kan geraadpleegd worden: 

Hoe gaat men te werk om reuzen te 

maken en/of te restaureren? Welke 

technieken worden gebruikt? Welke 

oplossingen worden gevonden? 

In Nijlen ging hun interesse 

vooral naar de handen: hoe 

begin je daaraan? Hoe worden ze 

opgebouwd en afgewerkt? Welke 

materialen worden gebuikt? 

Het reuzengezelschap ziet hier 

een win-win situatie in. We 

beschikken hierdoor zelf over 

audiovisueel materiaal van het 

renovatieproces van de Nijlense 

reuzen zullen beschikken en 

we langs deze weg kunnen 

netwerken, nieuwe contacten 

opbouwen en kennis uitwisselen. 

Zondag 1 oktober 2023 zal in 

het teken van de Nijlense reuzen 

staan. Kunnen jullie al een 

tipje van de sluier oplichten? 

Of blijft dit nog geheim?

Het wordt een hoogdag voor 

onze reuzen! Ze zullen niet alleen 

schitteren in hun nieuwe kleding, 

maar er is ook een groot feest met 

heel wat reuzevrienden uit de buurt.

Er staat die dag nog iets heel 

bijzonder te gebeuren… Alle 

Nijlenaars zullen uitgenodigd 

worden om dit mee te maken. 

In en rond de feesttent zal van alles 

te beleven zijn: eten en drinken, 

maar zeker ook reuzespelen, een 

reuzefilm en natuurlijk klinken we op 

onze reuzen! 

Lieve aan het werk in haar atelier

De 4 reuzen ontmanteld: De 3 oudsten in bamboe, de jongste in aluminium

 
 

Voor het evenement 
op 1 oktober zoekt het 

reuzengezelschap nog een 
aantal 'pijnders' of  

'dragers' van de reuzen. 
 

Ze voorzien een eerste 
oefenavond op woensdag 
24 mei 2023 om 19u in de 

Sint-Pauluskerk op de 
Broechemsesteenweg.  

Dan kan je al eens  
komen proberen.

GEZOCHT

 
TEKST/FOTO'S Kurt Heylen



Digitalisering gaat razendsnel. Steeds meer diensten vind je enkel nog online. 

Een treinticket kopen, een overschrijving doen, ... Het wordt almaar meer. 

Hilde Mallants van Lokaal Dienstencentrum 'De Geburen', merkt op dat veel 

bezoekers van het buurtrestaurant vragen hebben over het gebruik van hun 

smartphone. Om deze drempel weg te nemen, is het idee ontstaan om jongeren 

mee aan tafel uit te nodigen. Zij helpen bezoekers bij het bijspijkeren van hun 

smartphonekennis. Een mooi voorbeeld van hoe we de digitale kloof én de 

generatiekloof in één klap overbruggen. 

Itsen en Gaby

Itsen is aangeschoven aan de tafel 

van Gaby en haar vriendinnen. 

'Thuis heb ik een tablet en lukt het 

me al goed om via Messenger met 

de familie te bellen of een bericht 

te sturen. Op mijn gsm zou ik graag 

nog wat beter met Whatsapp leren 

werken. Van Itsen leer ik nu hoe ik 

een foto kan doorsturen en hoe ik 

moet reageren op een bericht. Hij 

heeft me al echt goed geholpen. 

Spijtig dat het de laatste week is dat 

ze langskomen.' 

 

Geen smartphone held

'Deze week is er maar één meisje 

bij en ik vind het tof dat ze samen 

met Noah bij ons aan tafel zit', 

aldus Diane. Samen met haar man 

Hubert zijn ze vaste bezoekers van 

het buurtrestaurant. 'De afgelopen 

weken dat de leerlingen er waren 

was ik mijn gsm vergeten thuis. 

Maar vandaag heb ik hem bij me 

en ga goed gebruik maken van 

de kennis van de jeugd. Ik ben 

helemaal geen smartphone held 

en dat hoef ik ook niet te worden. 

Maar ik weet dat er veel meer kan 

dan dat ik weet en ik laat het me 

allemaal eens graag uitleggen door 

de specialisten.'  

 

Een tof initiatief, dat wat mij 

betreft voor herhaling vatbaar is!'

Gezellig druk

Het is gezellig druk in het 

wekelijkse buurtrestaurant van 

lokaal dienstencentrum 'De 

Geburen' in Nijlen. 'Zo dadelijk 

komen de studenten,' vertelt 

Hilde enthousiast. 'Dan zijn ze 

net op tijd voor de soep. We zijn 

een samenwerking aangegaan 

met de leerlingen van het 5de jaar 

Ondernemen en Marketing van githo 

nijlen. Vier weken zijn ze mee komen 

eten en hebben ze onze bezoekers 

tekst en uitleg gegeven bij al hun 

vragen over hun smartphone.  

We merken dat ze toch met veel 

vragen zitten. Hoewel er tal van 

cursussen zijn van de gemeente 

en de bibliotheek, ervaren we dat 

sommige mensen terughoudend 

zijn om zich in te schrijven of om 

echt naar de cursus te gaan. Hier 

kunnen ze letterlijk 'tussen de soep 

en de patatten' hulp vragen. Een 

heel laagdrempelige oplossing dus. 

En voor de leerlingen is het ook 

een plus, zij leren zo hun sociale 

vaardigheden te ontwikkelen.'

Beetje onwennig

'In het begin was het voor de 

leerlingen toch wat wennen', vertelt 

de leerkracht Kristof Leysen. 'Om 

in conversatie te gaan met de 

restaurantbezoekers moesten 

sommigen toch een stap zetten. 

Liefst alleen of per twee zetten 

ze zich bij aan de tafels. De angst 

om eraan te beginnen was bij 

iedereen snel verdwenen. Praten 

met mensen die ze niet kennen, 

is dan ook een goede oefening 

zeker voor leerlingen in de richting 

ondernemen. Het is een vaardigheid 

die ze in hun verdere carrière 

nog goed kunnen gebruiken.'

 

Uit de buurt
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SMARTPHONELES 
IN HET BUURT- 
RESTAURANT

 
TEKST/FOTO'S Kurt Heylen

 
Foto links: Gaby en Itsen - Foto onder: Noah, Noortje en Diane
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In de bloeiende vestigingsplaatsen in Nijlen en Kessel van Podiumacademie 

Lier, kan je opleidingen in 'Muziek' en 'Woordkunst-Drama' volgen. Enkele 

muzikale en enthousiaste families delen graag hun ervaringen over wat muziek 

en de Podiumacademie betekenen voor hun gezin.

 

Tom Michiels: Mijn vrouw Veerle 

en haar zus Leen spelen al sinds 

1995 in de harmonie van Nijlen. 

Mijn vrouw speelt saxofoon en haar 

zus speelt klarinet. Toen ik mijn 

vrouw leerde kennen in 1998 ging 

ik op vrijdag mee luisteren naar 

de repetitie. Na de geboorte van 

onze oudste dochter in 2004 is 

het saxofoon spelen bij mijn vrouw 

naar de achtergrond verschoven 

en heeft ze een hele tijd niet meer 

meegespeeld in de harmonie. Het 

contact met de harmonie bleef. 

Sinds januari 2020 sloot Veerle 

zich aan bij het bestuur van de 

harmonie als penningmeester en 

sinds mei 2022 speelt ze terug 

actief mee. Vorig jaar zijn we 

met het gezin samen met een 

hele delegatie van de harmonie 

en de gemeente Nijlen mee naar 

ik geweldig. Dit is iets wat op het 

eerste zicht misschien afschrikt. 

Dat was bij ons toch zo toen Rosalie 

voor de eerste keer piano moest 

spelen op een grote vleugel op een 

podium. Of zingen voor het examen 

voor twee leerkrachten. Maar de 

leerkrachten kijken daar anders 

naar. Ze nemen de kinderen mee in 

het delen van hun muziek. Het is 

gewoon je best doen en tevreden 

zijn met wat je daar kan neerzetten. 

 

REACTIE VAN JUF LIESBET 

Leerkracht muziekinitiatie, 

muzieklab en groepsmusiceren

Liesbet Vanherck: Mijn naam 

is (juf) Liesbet. Ik ben een 

dorp verder opgegroeid, in 

Emblem, en oud-leerling van 

de Podiumacademie Lier. Sinds 

enkele jaren geef ik zelf les in 

Nijlen. Ik geef hier muziekinitiatie, 

muzieklab en muziekpraktijk.

Wekelijks passeren dus zowat alle 

leeftijden bij mij in de groepsles 

om samen te musiceren. Veel 

mensen kennen elkaar vanuit 

het verenigingsleven, van aan 

de schoolpoort, ... Dat schept 

al snel een gezellige sfeer.

Het is fantastisch om de 

verbindende leerkracht te kunnen 

zijn tussen de verschillende 

generaties. Je ziet hoeveel 

leerlingen binnen één familie er bij 

ons over de vloer komen doorheen 

de jaren. Dat maakt dat je met 

heel wat families een nauwere 

band krijgt. En maakt het lesgeven 

allemaal maar fijner! 

 

 

 

INFO & INSCHRIJVEN:  

www.podiumacademielier.be

Hoe sterk is de muzikale 

band in jullie gezin?

Katrien Van Berckelaer: Bij ons 

thuis wordt er veel gezongen. Of 

we daar talent voor hebben is 

natuurlijk een andere vraag… (lacht) 

We beleven er in ieder geval heel 

veel plezier aan! Rosalie en Louise 

(middelste en jongste dochter) 

startten vorig schooljaar eerst aan 

de muziekschool. Rosalie, de jongste 

begon met muziekinitiatie en kon 

al een instrument kiezen. Het werd 

piano. Onze piano staat centraal in 

ons huis. Ze oefent daar nu vaak op. 

Maar ook in het voorbijlopen, gaan 

onze kinderen spontaan achter de 

piano zitten en spelen ze liedjes die 

ze kennen of zoeken ze zelf wat uit. 

De ene keer met al wat meer succes 

dan de andere. In ieder geval heerlijk 

om naar te luisteren!  

Katrien: Op zich is het gewoon al 

heel handig dat het zo vlakbij is. Ik 

ben ook altijd onder de indruk van 

de goede organisatie en heldere 

communicatie. Dat maakt het als 

ouder (en voor mezelf als leerling) 

heel gemakkelijk om mee te volgen. 

Maar het echte succes ligt bij de 

passie en het enthousiasme van de 

leerkrachten.  

 

Wat hebben jullie geleerd bij juf 

Liesbet en hoe is de groepssfeer 

daar? 

 

Tom: We hebben met Liesbet een 

gepassioneerde, enthousiaste en 

zeer professionele leerkracht. Ze 

daagt ons op een heel aangename 

en motiverende manier uit om 

alle aspecten van de notenleer 

bij te brengen. We hebben een 

fantastische groep waar de sfeer 

enorm goed zit en waar reeds 

nieuwe vriendschappen zijn 

ontstaan. We praten na de les bij 

met een lekker glas in een Nijlens 

café. We kijken iedere week uit om 

terug naar de les te gaan en ook 

de lessen samenzang zijn enorm 

fijn om te doen. Samen met de 

andere eerste jaren van Broechem 

en Zandhoven samen zingen is een 

zeer fijne ervaring. 

 

Waarom moet iemand naar de 

Podiumacademie komen in Nijlen?

Katrien: Waarom zou je niet gaan! 

Als je graag met muziek bezig bent, 

ongeacht voorkennis of aangeboren 

talent, zou ik iedereen aanraden om 

de stap te zetten. Wij halen er zoveel 

plezier en energie uit. Daarnaast 

vind ik het voor de kinderen een 

grote meerwaarde. En dat bedoel 

ik niet alleen op muzikaal vlak. Ook 

de kansen die ze krijgen om zich te 

kunnen tonen op een podium vind 

Güssing in Oostenrijk geweest. 

De harmonie in Nijlen is al 50 jaar 

verbroederd met de Stadskapelle 

in Güssing. Daar is onder impuls 

van de dirigent Marc Vandingenen 

de goesting aangewakkerd om 

ook een instrument te spelen. Zo 

ben ik samen met mijn jongste 

dochter Febe en nog een vriend 

van de harmonie die ook mee was 

in Güssing in september vorig jaar 

gestart aan de academie. Onze 

dochter volgt les in de tienerklas 

in Lier en speelt net als haar mama 

saxofoon. Ze krijgt saxofoonles 

van Hans in de Podiumacademie 

in Nijlen. Ik volg notenleer en 

trompetles in Nijlen. Notenleer bij 

Liesbet en trompet bij Michiel.

Wat maakt de Podiumacademie 

in Nijlen zo uniek?

Gespot

 
TEKST Jasper Gheysen
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Foto boven: Katrien, Louise & Rosalie 
Foto links: Tom & Febe

KLINKT ALS 
MUZIEK IN  

DE OREN
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Kortweg

WORKSHOP 'DIGITALE 

GEZONDHEIDSGEGEVENS 

BEKIJKEN' 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Weet jij niet goed waar je 

moet beginnen om jouw 

gezondheidsgegevens digitaal 

te raadplegen? Dan is deze 

sessie iets voor jou.

Je krijgt een overzicht van welke 

tools en platformen er allemaal 

bestaan en hoe je digitaal toegang 

krijgt tot jouw persoonlijke 

gezondheidsgegevens.

Gratis deelname, maar inschrijven 

verplicht via 03/410 02 11 of 

senioren@nijlen.be of Ticketgang.be 

(filteren op Nijlen) 

 

Dinsdag 30 mei 

19.30 uur - 21.00 uur in de raadzaal 

van het gemeentehuis, Kerkstraat 

4 in Nijlen. 

 

DE SENIORENBEVRAGING IS 

VOLOP GESTART 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De seniorenraad is erg benieuwd 

naar hoe senioren het leven in 

Nijlen, Kessel of Bevel ervaren.

Jouw mening is belangrijk en 

deelnemen kan nog steeds!

Ga langs bij de bibliotheek, 

Parochiezaal Den Heerd of de 

woonzorgcentra in Kessel en Nijlen. 

Daar vind je de bevraging op papier.

Digitaal deelnemen doe je via 

www.nijlen.be/seniorenraad 

of scan de QR-code:

 

 

 

 

 

 

Of neem contact op via  

03/410 02 11 of senioren@nijlen.be

TWEE KLASSEN VAN GO 

BISTERVELD BELOOND ALS 

‘ENERGIESLIMME KLASSEN 2023’ 

 

Scholen staan voor de uitdaging 

van hoge energiekosten en 

zoeken naar manieren om het 

energieverbruik te verlagen of zelfs 

energie te produceren. Afgelopen 

maanden namen scholen in onze 

regio deel aan de campagne 

#energychallengeskempen. Het 

doel is om leerlingen uit te dagen 

om actie te ondernemen rond 

energiebesparing op school.

Een van de scholen die deelnam 

was GO Basisschool Bisterveld, met 

hun 5de en 6de leerjaar. Samen 

werkten ze vanuit verschillende 

invalshoeken rond energie en 

energiebesparing. Zo werd er tijdens 

de lessen WO uitgelegd wat energie 

is, waar we het voor gebruiken, 

waar we het vandaan halen en 

wat groene energie is. Vervolgens 

maakten ze "energievreters" om 

plaatsen en toestellen te herkennen  

die veel energie verbruiken.

De inzet van de klassen als 

energieslimme klas werd 

beloond met een oorkonde en 

slimme energiemeters om de 

school verder te ondersteunen 

in het energietraject.

#energychallengeskempen is een 

campagne van IOK Kempen 2030.

THUIS HULP NODIG? 

 

Worden taken in huis moeilijker 

vanwege leeftijd, ziekte, beperking 

of een andere situatie? Dan staat 

Team Zorg van Lokaal bestuur Nijlen 

voor je klaar! Je kunt bij ons terecht 

voor o.a. hulp bij persoonlijke 

verzorging, vrijetijdsbesteding en 

huishoudelijke taken. We zijn er voor 

iedereen die in zijn thuissituatie 

nood heeft aan hulp en zorg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VOOR WIE? 

Als je hulp aanvraagt, dan komt er 

eerst een maatschappelijk werker 

bij je thuis langs. Samen bespreken 

we dingen zoals je zorgbehoefte, 

familiale en sociale situatie, 

woonsituatie en of er eventueel hulp 

is of kan zijn van een mantelzorger 

of professionele hulpverlener. Op 

basis van dit gesprek bepalen we 

welke en hoeveel hulp je precies 

nodig hebt. We stemmen de zorg af 

op jouw specifieke situatie, zodat 

je de ondersteuning krijgt die het 

beste bij jou past. 

 

HOEVEEL KOST DIT? 

Voor een verzorgende of poetshulp 

aan huis betaal je een bijdrage per 

uur. Deze bijdrage hangt af van je 

gezinssituatie, zorgbehoevendheid 

en maandelijkse inkomsten. De 

bijdrage voor Gezinszorg wordt 

bepaald door de Vlaamse overheid. 

 

HOE AANVRAGEN? 

Contacteer Margriet Van 

Nunen, Carmen Tibax of Jeltse 

Van Looy via 03 410 02 11 of 

thuisdiensten@nijlen.be

Kortweg

UITPAS NU OOK VOOR 

PLEEGKINDEREN OF MENSEN MET 

EEN EDC-KAART 

 

Sinds kort kunnen ook 

pleegkinderen of personen in het 

bezit van een EDC-kaart (European 

Disability Card)  een UiTPAS met 

kansenstatuut krijgen. Deze mensen 

kunnen op deze manier een UiTPAS 

met kansenstatuut bekomen:

1. Ga naar naar één van de 

verdeelpunten: Buurtpunt Nijlen, 

in de Kerkeblokken, de bibliotheek 

of het onthaal van de gemeente, 

beiden in het gemeentehuis

2. Op vertoon van een geldig 

bewijsstuk krijg je een UiTPAS aan 

kansenstatuut: 

 - Je toont je EDC- kaart 

 - Je toont een bewijs van 

inschrijving van het kind in de 

Basisregistratie Personen (BRP) of 

een kopie van het pleegcontract.

3. Een medewerker ter plaatse 

maakt een gratis UiTPAS aan 

voor de rechthebbenden. 

Opgelet! Enkel de pleegkinderen 

zelf of de persoon met de EDC 

kaart zijn rechthebbenden 

en niet het hele gezin.

4. Start met het sparen van 

punten en het omruilen voor 

tal van voordelen en geniet 

daarbovenop nog eens van 

korting bij vrijetijdsactiviteiten!

UiTPAS is er voor iedereen

Ben je geen pleegkind of heb je 

geen EDC-kaart? Iedereen kan 

een UiTPAS aankopen voor slechts 

5 euro. Met UiTPAS spaar je op 

allerlei plaatsen punten die je kunt 

omruilen voor leuke voordelen!

Beste senior uit Bevel, Kessel of Nijlen,

De seniorenraad vecht voor de belangen van alle Nijlense senioren. Om het 
gemeentebestuur zo goed mogelijk te adviseren, zijn we benieuwd naar uw 
mening. Neem rustig uw tijd om de vragen te beantwoorden. 
Reken op een 20 à 30 minuten voor de volledige vragenlijst. 

Lees nog even dit, voor u van start gaat:
Geef EERLIJK uw antwoord.
Geef u EIGEN MENING.
Vul de bevraging slechts één keer in, 
ook al ontving u deze meerdere keren.

De gegevens van de enquête worden in alle ANONIMITEIT en met de hoogste 
discretie behandeld. Controleer op het einde even of u ALLE VRAGEN hebt 
ingevuld. 

Wie dat wil, kan de bevraging ook digitaal invullen. 
U vindt deze op: www.nijlen.be/seniorenraad of scan de qr-code

Alvast bedankt voor 
uw medewerking!

Seniorenraad Nijlen

Vragen of opmerkingen?
senioren@nijlen.be - 03 410 02 11

SENIORENBEVRAGING 
Nijlen 2023

UW 
MENING

TELT!

NIEUWE GIDS ‘FIETSEN IN EN 

OM ANTWERPEN’ NU GRATIS 

BESCHIKBAAR 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In deze handige fietsgids 

(gratis) vind je 43 kant-en-klare 

fietsroutes die vertrekken vanuit 

20 fietsvriendelijke gemeenten 

en steden: Arendonk, Balen, 

Dessel, Duffel, Geel, Grobbendonk, 

Heist-op-den-Berg, Herentals, 

Hoogstraten, Kasterlee, Lier, 

Meerhout, Mol, Nijlen, Oud-

Turnhout, Putte, Ravels, Turnhout, 

Westerlo en Wuustwezel met 53 

stopplaatsen. Kies een route, knip 

de knooppuntenstrook uit, kleef 

deze op je fiets en genieten maar!

Haal de brochure gratis af in 

het Kempens Diamantcentrum, 

Spoorweglei 42, Nijlen (Van dinsdag 

tot en met vrijdag van 9.30 uur 

tot en met 16.30 uur. In juli en 

augustus ook open op zaterdag 

van 10.00 uur tot 14.00 uur)
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GEMEENTEHUIS 
Maandag, dinsdag en vrijdag 9u-12u, 
woensdag 9u-12u & 13u-17u, donderdag 
9u-12 & 17u-20u. Op zaterdag, zondag 
en feestdagen gesloten.  
Voor burgerzaken, maak je afspraak via  
www.nijlen.be (klik op foto 'maak een 
afspraak') of 03 410 02 11 
 

POLITIE 
T  03 466 16 16 
E  pz.berlaarnijlen@police.belgium.eu  
W www.politie.be/5361 
Alle dagen open van 8u tot 20u,  
Uitgezonderd zon- en feestdagen 
 

BIBLIOTHEEK 
T  03 410 03 60 
E  nijlen@bibliotheek.be 
Maandag en dinsdag 14u tot 20u 
Woensdag 10u tot 12u & 13u tot 17u 
Donderdag 14u tot 20u 
Vrijdag 14u tot 17u 
Zaterdag van 9u tot 12u 
 

SPORTCENTRUM 
T  03 410 02 40 
E  sportdienst@nijlen.be 
Sporthal Nijlen, Gemeentestraat 36a 
elke dag van 9u tot 24u

Sporthal Kessel, Grote Puttingbaan:
elke dag van 9u tot 24u 
 

ACADEMIE NIJLEN
T  03 410 01 20 
E  secretariaat@academienijlen.be
Tibourstraat 10, 2560 Nijlen
maandag/dinsdag: van 9u tot 12u
woensdag: van 9u tot 11u (13u00 – 
17u00 enkel september en juni)
vrijdag: van 17u tot 19u
zondag: van 9u tot 11u (enkel september 
en juni) 
 

RECYCLAGEPARK
T  03 411 11 13
Dinsdag, woensdag en vrijdag
van 8u30 tot 12u en 12u30 tot 16u10
Donderdag van 15u tot 19u (winteruur 
van 12u30 tot 16u10)
Zaterdag van 9u tot 15u
Zondag en maandag gesloten 
 

OCMW
T  03 410 02 11
E  info@ocmwnijlen.be
Telefonisch bereikbaar van maandag 
t/m vrijdag tussen 9u en 17u.  
Maak je afspraak via 03 410 02 11 of  
info@ocmwnijlen.be 
Vrije inloop op ma 9u-11u30 en woe 
13u30-16u 
 

DOKTERS / 
APOTHEKERS VAN WACHT 
Centraal oproepnummer wachtdiensten 
Huisartsenwachtpost:  
1733  

Apotheker van wacht:  
0903 99 000 

Tandarts van wacht:  
0903 99 915 

REDACTIETEAM BEKEND: 
Hans Selderslaghs, Kurt Heylen,  
Gunther Melis, Gino Van Looy, Melanie 
Mertens, Eve Heremans, Maarten 
Horemans, Véronique Nijs,  
Griet Van Olmen.  
Bekend@nijlen.be • 03 410 02 11

Contact
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IEDEREEN VERDIENT VAKANTIE  

 

'Iedereen verdient vakantie' 

werkt samen met verschillende 

toeristische partners. Ze bieden 

vakanties aan en zorgen voor 

daguitstappen aan sociaal tarief 

 

 

 

 

 

 

 

VOORWAARDEN: 

• Laag inkomen (inkomstengrens 

afhankelijk van gezinssamenstelling) 

• Schuldbemiddeling 

• Verhoogde tegemoetkoming bij de 

mutualiteit 

• Kansentarief met de UiTPAS  

• Sociaal-financieel 

onderzoek door OCMW 

Voor meer informatie neem je 

contact op met team hulpverlening. 

Ben je nog nooit langs geweest bij 

het OCMW, maak dan een afspraak 

via 03 410 02 11 of  

info.ocmw@nijlen.be. Ben je al eerder 

langs geweest, neem dan contact op 

met jouw maatschappelijk werkster. 

 

VERLOOP: 

1. Kies jouw daguitstap of vakantie via  

www.iedereenverdientvakantie.be of 

in de uitleen-brochures (te verkrijgen 

bij het OCMW) 

 

2. Geef jouw keuze door aan het 

OCMW, zij zullen online de reservatie 

ingeven. Voor daguitstappen: minimum 

drie dagen op voorhand reserveren 

 

3. Je ontvangt een reservatiebewijs. 

Neem dit mee op de dag van jouw 

bezoek. Geef dit af bij aankomst 

(zonder reservatiebewijs kan je niet 

genieten van het sociaal tarief) 

 

4. Voor een daguitstap betaal 

je ter plaatse aan de kassa.

Het aantal daguitstappen dat je per 

jaar kan doen, is onbeperkt.  

 

Wat betreft de vakanties, heb je recht 

op 14 dagen per jaar. 

EEN DAGJE GRATIS MET DE 
BUS MEE NAAR VOEREN?

Op zondag 14 mei 2023 staat er een 

bijzonder evenement op de agenda: 

het vijfjaarlijkse schuttersfeest 

in Voeren. Lokaal bestuur Voeren 

nodigt alle Nijlenaars uit om onze om 

onze zustergemeente te bezoeken 

en samen deel te nemen aan dit 

feest.  

 

GA JIJ MEE NAAR VOEREN? 

 

Het belooft een dag vol 

gezelligheid, traditie en plezier 

te worden, met een kleurrijke 

optocht van lokale verenigingen, 

spannende wedstrijden en boeiend 

entertainment. We zijn op zoek 

naar geïnteresseerden om Nijlen in 

Voeren mee te vertegenwoordigen. 

Het dagprogramma ziet 

er als volgt uit: 

9 uur - Samenkomst A. 

Hermansplein 

9.30 uur - Vertrek naar Voeren met 

bus voorzien door Lokaal bestuur 

Nijlen 

11.30 uur - Ontvangst met 

broodjeslunch aangeboden door 

Lokaal bestuur Voeren 

13.30 uur - Vertrek naar 

Schuttersfeest: op deze festiviteiten 

staan lokale verenigingen en 

handelaars met standjes waar 

ook geconsumeerd kan worden. 

Lokaal bestuur Nijlen zorgt 

voor een gratis consumptie 

Programma SCHUTTERSFEEST 2023

11.30 uur - Binnenkomst van 

deelnemende verenigingen  

(20-tal verenigingen uit België en 

Nederland) 

12.30 uur - Muziekwedstrijden 

14.00 uur - Officiële opening 

14.15 uur - Vertrek optocht door het 

dorp 

15.30 uur - Overige wedstrijden, 

exercisie, vendelzwaaien, optreden 

van een 30 koppige live band 

16.30 uur - Begin schietwedstrijden 

19 uur - Prijsuitreiking 

 

21.00-22.00 uur – Aankomst 

met bus terug in Nijlen

Iedereen welkom om mee te gaan! 

Schrijf je in vóór 8 mei  

via cultuur@nijlen.be of  

03 410 02 11 

(geef je naam, telefoonnummer 

en het aantal deelnemers door)

 
Jaarmarkt Nijlen 10 april 2023

KIJKEN KIJKEN OM ELKE 

MOTORRIJDER TE ZIEN 

 

KIJKEN KIJKEN, dat is altijd twee 

keer kijken, om elke motorrijder te 

zien. Want motorrijders behoren 

nog altijd tot de meest kwetsbare 

bestuurders in het verkeer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Motorrijders beter beschermen 

op de weg, begint met beter te 

kijken. Want motorrijders mogen er 

dan stoer uitzien in hun helm en 

lederen outfit, ze zijn kwetsbaarder 

dan ze eruitzien. En onder elke 

helm zitten mensen met vrienden 

en familie die van hen houden. 

Kijk dus altijd een tweede keer 

om elke motorrijder te zien.



Lokaal  bestuur Nijlen  
trakteert

Nijlen     
      Borrelt

ZATERDAG 1 JULI 17u - 20u

 BUITENTERREIN SPORTHAL DE PUTTING 
Grote Puttingbaan 8A, Kessel

Live  muziek  & Randanimatie

Gratis drank  
& hapje

ZOMER
DRINK

BEKEND02 - MET DANK AAN:

Francis Vercammen, Rit Derkinderen, Gerda Aertsens, Bram Desimpelaere, Andries Gouweloose,  
Margo Van Landegem, Geert Rynders, Frans Busshots, Hilde Meeusen, Gunther Hilkens, Chris Jacobs,  
Peter Nelissen, Lieve Cambré, Wilfried Serneels, Hilde Mallants, Katrien Van Berckelaer, Tom Michiels,  

Liesbet Vanherck, Japser Gheysen, Nancy Fierens, Nadine Van Looy


